
 

 
 

10. december 2024 
 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 9. december 2024 
 

Tilstede: Henrik Larsen, Jan Lagoni, Anette Nicolaisen, Ulla Tørnæs, Diana Mose Olsen, Anette 
Ferslev Bojsen, Annette Bruhn, Sune Ahrenkiel, Dan Støjer 
Kamille M. Maigaard (deltog fra kl. 16.55 under behandling af punkt 2) 
 
Hele ledelsen deltog i behandling af punkt 2 og forlod mødet efter behandling af punktet (Ole 
Esbjerg Povlsen, Thomas Bjørndal, Berit Holst) 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt 
 

2.  Det nye uddannelsesudspil for ungdomsuddannelser i Danmark ”Flere i Gymnasiet” 
 

Sune Ahrenkiel præsenterede hovedpunkterne i uddannelsesudspillet. Der er stadig mange 
ubekendte faktorer, men det forventes at der vil foreligge en rammeaftale i løbet af 2025 
og en opdateret Institutionslov i 2027 og at udbudsrunde vil igangsættes i 2028. 
 
Bestyrelse og ledelse brainstormede på forskellige mulige scenarier for EG i en fremtid med 
ungdomsuddannelse EPX, STX og HHX(?) 
 

3. Status på EG 
 
I forbindelse med aktivitetsnedgang igangsættes proces for påtænkte afskedigelser med 
virkning fra det kommende skoleår 2025/26. 
 
Der påtænkes varsling af et antal medarbejdere umiddelbart efter jul og hvis det viser sig 
nødvendigt, kan der ske yderligere varslinger i forbindelse med elevoptag i marts. 
 
Hvis elevtallene i marts ikke er så gode som forventet, skal der ses på mulige besparelser 
for alle personalegrupper. 
 
APV-undersøgelse for det psykiske arbejdsmiljø viser udfordringer på følgende områder: 
 
Oplevet kvalitet 
Følelsesmæssige krav 
Anerkendelse fra kolleger 
Arbejde/privatlivskonflikt 
 



 

 
AMO og TR arbejder nu på at få uddybet nogle af besvarelserne for områderne med 
henblik på at få udarbejdet en handleplan med indsatser, der dækker de reelle behov. 
Derudover skal data vedr. den fysiske del af APV bearbejdes med henblik på udarbejdelse 
af handleplan for dette område. 
 
Ledelsen har i APV’en fået kritik for manglende information/kommunikation, hvilket der 
også arbejdes med. 
 
Sune oplyste, at skolestarten har været god med velafviklet Gallafest og Københavnerture 
for 1hf. 
 
1.årsklasserne er velfungerende og hf er i højere grad repræsenteret i skolens 
udvalg/grupper. 

 
4. Regnskab 2024 

 
Det forventede regnskab for 2024 ser fornuftigt ud med et forventet resultat på ca. kr. 
660.000. 

 
Det forventede regnskab blev taget til efterretning. 
 

5. Budget 2025 og overslagsår 
 

Budget for 2025 udviser et højt positivt resultat, men i det tilsendte budget er der ikke 
taget højde for ledelsens beslutning om færre påtænkte afskedigelser end oprindeligt 
antaget, så tallene vil ændre sig, når det endelige antal påtænkte afskedigelser kendes. 
 
Overslagsårene ser ikke så positive ud, da aktivitetsnedgang og taxameterreform slår fuldt 
igennem fra 2026, hvor socialt taxameter heller er medregnet. 
 
Bestyrelsen godkendte budget 2025, men vil følge økonomien opmærksomt de kommende 
år. 
 

6. Elevfordeling og optagelseskapacitet 
 

Dan Støjer orienterede om at der er indmeldt en kapacitet på 3 hf-klasser, 1 hf3 og 7 stx-
klasser (inkl. pre-IB) + IB. 
 

7. Godkendelse af klasseloft 
 
Dan Støjer gennemgik de tiltag, der er iværksat som konsekvens af fravigelsen af 
klasseloftet. 
 
Redegørelsen over tiltagene medsendes referatet. 



 

 
Klasseloftet blev godkendt. 
 
 

8. Eventuelt, herunder fastsættelse af kommende mødedatoer 
 
Kommende mødedatoer: 
 
Mandag den 24. marts 2025 
Tirsdag den 17. juni 2025 
Mandag den 29. september 2025 
Tirsdag den 9. december 2025 
 

Mødet blev hævet kl.  18.30 
 
 
Referent: Anne Scharstein 


